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Mestna četrt Radvanje 

Lackova cesta 43, 2000 Maribor 
tel. št.: +386.2.2201-849, e-pošta: 

mc.radvanje@maribor.si 

    

 
Številka: 0130-84/2020-5 
Datum: 23.06.2020 

 

Z A P I S N I K 
 

9. redne seje Sveta Mestne četrti Radvanje, ki je bila v četrtek, 18. Junija 2020 ob 17. uri v 
prostorih Mestne četrti Radvanje, Lackova c. 43, Maribor. 

 
 
Prisotni člani in članice Sveta (v nadaljnjem besedilu člani Sveta): g. Rajko Kotnik – 
predsednik Sveta,  g. Rudi Drevenšek, g. Jernej Muraus, g. Branislav Rajić (od točke 6), g. 
Boštjan Jus, ga. Natalija Ivnik Mlasko, ga. Cvetka Rošker, ga. Ljuba Jančič, ga. Vlasta Cafnik in 
ga. Ana Vindiš 
 
Ostali prisotni: ga. Jasmina Strajnar – referentka MČ Koroška vrata. 
 
Odstotni člani Sveta: g. Franc Kokol (opr.), in g. Milan Pukšič (opr.) 
 
 
D N E V N I    R E D :  
 

1. Otvoritev in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda. 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 8. redne seje 
4. Pregled realizacije sklepov 8. redne seje  
5. Poročilo inventurne komisije 
6. Poslovno poročilo. 
7. Odprta vprašanja v obdobju pred, med in po »KORONA« krizi 

 Dom za starejše  

 Dom krajanov 

 Vodotoki 

 Radvanjski trg 

 Zbiralnik-zadrževalnik padavinske vode 

 Stanovanjska gradnja ob Zvezni ulici S25 

 Fontana na Radvanjskem trgu 

 Južna obvoznica 

 Prometnica skozi Borovo vas 

 Parkirni prostor pred stavbo MČ   
8. Pobude in predlogi. 
9. Razno. 
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Ad 1/ 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 
Predsednik Sveta MČ Radvanje, g. Rajko Kotnik, je pozdravil vse prisotne in se jim zahvalil za 
udeležbo. Na podlagi izpolnjene in podpisane liste prisotnosti je predsednik ugotovil, da je 
od 12 članov Sveta prisotnih 9 članov, kar zagotavlja obligatorno sklepčnost pri sprejemanju 
predlaganih sklepov.  
 

Ad 2/ 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 
Predsednik Sveta je prisotnim prebral predlagani dnevni red, ki so ga člani Sveta prejeli 
skupaj z vabilom. 
 
SKLEP 1/9 
na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH, OD 9 PRISOTNIH): 
Svet Mestne četrti Radvanje sprejme predlagani dnevni red. 

 
 

Ad 3/ 
 

Obravnava in potrditev zapisnika 8. redne seje  
 

G. Drevenšek ima pripombo na 3. točko dnevnega reda, Obravnava in potrditev zapisnika 8. 
redne seje in sicer se ne strinja s  sklepom 8/8, ki se glasi: 
»Svet Mestne četrti Radvanje sprejme sklep, da Odbor za organizacijo kulturnih in drugih 
prireditev preneha delovati kot delovno telo Sveta MČ Radvanje«. Mnenje g. Drevenška je, 
da je bil netransparentno in neskladno s statutom in poslovnikom razrešen iz mesta 
predsednika Odbora za organizacijo kulturnih in drugih prireditev.  
Po daljši in burni razpravi, g. Drevenšek zahteva odgovor do 28. 06. 2020 oz. vzpostavitev 
prvotnega stanja, pisno opravičilo, v nasprotnem primeru bo obvestil o neupoštevanju 
njegovih zahtev vse člane odbora, ga. Mihin Mirjano, župana MO Maribor, v kolikor tudi tako 
ne bo dosegel želenega, bo sprožil civilno tožbo. 
 
Kljub podani pripombi na zapisnik 8. redne seje  
 
SKLEP 2/9 
na podlagi izida glasovanja (8  ZA, 0 PROTI, 1 VZDRŽAN, OD 9 PRISOTNIH): 
Svet Mestne četrti Radvanje potrdi zapisnik 8. redne seje Sveta MČ. 
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Ad 4/ 
Pregled realizacije sklepov 8. redne seje  

 

 Pošta v Radvanju : z aktivnostmi se bo nadaljevalo, saj Svet MČ še zmeraj vztraja na 
stališču, da Radvanje pošto potrebuje. Lahko je to v sodelovanju z Zavodom za 
turizem ali kot samostojna pošta. G. Kotnik je imel tudi pogovor z županom Makol o 
njihovi rešitvi pošte. Pri njih so v prostorih pošte ustanovili Turistično informativni 
center, ki je prevzel tudi nekatere storitve pošte.  

SKLEP 3/9 
na podlagi izida glasovanja (9  ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 9 PRISOTNIH): Svet MČ ponovno 
potrdi sklep 3/8, ki se glasi: 
Svet Mestne četrti Radvanje sprejme sklep, da se bo še naprej dogovarjalo z MO Maribor, 
da se v prostorih pošte na Pohorski organizira TIC Radvanje, ki prevzame dogovorjene 
poštne storitve oz. da pošta ostane v taki obliki kot je sedaj. 
 
 

 Zbor krajanov :  
SKLEP 4/9 
na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 9 PRISOTNIH): Svet MČ ponovno 
potrdi sklep 5/8, ki se glasi: 
Skladno s 45. Členom Zakona o lokalni samoupravi in 79. Členom Statuta MOM daje Svet 
MČ Radvanje županu MOM zahtevo, da skliče zbor krajanov na katerem bomo obravnavali 
perečo problematiko kraja. 
 
 
 

Ad 5/ 
Poročilo inventurne komisije 

 
Poročilo je bilo posredovano v obliki gradiva skupaj z vabilom na sejo.  
 
SKLEP 5/9 
na podlagi izida glasovanja (9  ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 9 PRISOTNIH): 
Svet MČ Radvanje sprejema poročilo popisne komisije za popis osnovnih sredstev in 
drobnega inventarja za leto 2019 v predloženi vsebini. 
 
SKLEP 6/9 
na podlagi izida glasovanja (9  ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 9 PRISOTNIH): 
Svet MČ Radvanje sprejema poročilo popisne komisije za popis denarnih sredstev, 
obveznosti in terjatev, časovnih razmejitev in splošnega sklada s stanjem na dan 
31.12.2019. 
 
SKLEP 7/9 
na podlagi izida glasovanja (9  ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 9 PRISOTNIH): 
Svet MČ Radvanje sprejema inventurni elaborat popisa sredstev terjatev in obveznosti na 
dan 31.12.2019. 
 
SKLEP 8/9 
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Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 9 PRISOTNIH)  
Svet MČ Radvanje sprejme sklep, da se odpiše: 

 080009  kuhinja mini komplet (01.01.1998) 1 komplet 

 080011  stoli bukovi (01.01.1998) 14 kom 

 080037  električni grelnik vode (24.11.2016) 1 kom 
 
 

Ad 6/ 
                                                Poslovno poročilo 
 

Poslovno poročilo je bilo posredovano v obliki gradiva skupaj z vabilom na sejo.  
 
SKLEP 9/9 
na podlagi izida glasovanja (10  ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN, OD 10 PRISOTNIH): 
Svet MČ Radvanje potrjuje poročilo o poslovanju Mestne četrti Radvanje za leto 2019. 
 

 Ga. Vlasta Cafnik predlaga, da v prihodnje glede na že tako mala sredstva, ki so 
dodeljena MČ, ta tudi porabimo in ne varčujemo , saj se nam neporabljena sredstva 
ne prenašajo v naslednje leto. 

 G. Drevenšek predlaga, da se nabavi nov računalnik, projektor in platno. 

 G. Kotniki in g. Muraus predlagata,  da se izda glasilo. 
 
Seji se pridruži g. Branislav Rajić. 
 

 
 

Ad 7/ 
Odprta vprašanja v obdobju pred, med in po »KORONA« krizi 

 

 Zbiralnik-zadrževalnik padavinske vode 
27.05. 2020 je bil na MOM sestanek na temo Zbiralnik padavinske vode v Radvanju, zapis 
sestanka in obe projektni nalogi sta prilogi zapisnika. 

 Streliška ulica 
I.in II. faza sta izpeljani, III. do Ljubljanske ulice pa še ne, kar pa naj bi bilo končano do konca 
leta. 

 Južna obvoznica 
Na MO Maribor so predlagali, da se poskuša na državni ravni pridobiti informacijo ali se bo 
južna obvoznica izvedla in seveda kdaj. Sicer še potekajo aktivnosti glede odkupovanja in 
nadomeščanja zemljišč. Tako se Svet obrača na svojega člana g. Rajića, da kot poslanec 
državnega zbora pridobi te informacije. 

 Prometnica skozi Borovo vas 
Podžupan g. Medved je ponovno obljubil, da si bodo ogledali to prometnico. 

 Stanovanjska gradnja ob Zvezni ulici 
Po trenutnem videnju stanovanjska gradnja stoji. MČ je prevzela obvezo po sklicu sestanka 
vseh vpletenih: investitor, MO Maribor, Nigrad,… kjer bi pridobili vse potrebne informacije o 
poteku gradnje. Saj po zadnjih informacijah, naj bi se zgradilo samo 8-10 objektov, vse ostalo 
pa bi potekalo sukcesivno, po prodaji objekta, bi se denar namenil za gradnjo novega,…. Že 
sedaj imajo tam živeči ljudje velike težave: 
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1. Posekan gozd-sedaj je tam ravnina in piha močan veter 
2. Če se bo gradilo, bo odvodnjavanje odpadnih vod speljano že v tako preobremenjen 

kanalizacijski sistem. Zato je  Svet MČ na eni od prejšnjih sej sprejel tudi sklep, da se v 
Radvanju do ureditve kanalizacijskega sistema ne izda nobeno gradbeno dovoljenje. 

 Ureditev ribnika zahodno od Vzpenjače in njegove okolice 
VG Drava Ptuj vzdržuje Radvanjski potok, katerega lastnik je država, lastnica ribnika in 
njegove okolice pa je MO Maribor. Na njo je MČ naslovila pismo, s katerim jo poziva po 
ureditvi. 

 Fontana na Radvanjskem trgu 
Kdaj bo projekt do konca realiziran se ne ve. G. Rajić pove, da so na MO Maribor sedaj v fazi 
pridobivanja ponudb za dokončanje del. Izvajalec naj bi bil izbran do konca meseca julija. 
Svet MČ pričakuje, da bo projekt končan do 23. 10. 2020, ko je praznik MČ Radvanje. 

 Parkirni prostor pred stavbo MČ 
MO Maribor je prejela ponudbo za odkup tega parkirišča. 
 

 
Ad 8/ 

 
Pobude in predlogi 

1. g. Drevenšek je postavil vprašanje glede divjega parkirišča med trgovino Jager in 
stanovanjskim blokom 

po informacijah gre za privatno lastnino, njen lastnik pa trenutno nima posluha za ureditev. 
Svet MČ se obveže, da bo obvestil MO Maribor in inšpektorat in jih zaprosil za ogled in 
ukrepanje. 
 

2. G. Krambereger je dal pobudo, da namestijo koši za odpadke in vsaj dve klopi na 
poti od Arene proti nogometnim igriščem. 
 

3. Ga. Vindiš je podala pobudo, da bi MČ imela večji vpliv pri dodeljevanju 
podaljšanja odpiralnega časa lokalov. 

 

4. Pekrski potok- MČ Nova vas je sprejela sklep, da se brežina potoka ne sme kosit.  
G. Muraus predlaga, da Svet MČ pošlje na MČ Nova vas, dopis v katerem jim 
sporoči, da se o Pekrskem potoku v bodoče dogovarjajo in odločajo skupaj. 

 

5. G. Drevenšek predlaga, da bi na vsakem avtobusnem postajališču pod voznim 
redom bila še tabla, kjer bi lahko mestne četrti in krajevne skupnosti oglaševale 
svoje novice oz. dogodke. O tem bi bilo potrebno obvestiti tudi ostale mestne 
četrti in krajevne skupnosti. G. Kotnik opozori, da je koordinacija med mestnimi 
četrtmi in krajevnimi skupnostmi izredno slaba.  G. Rajič predlaga v kolikor je ta 
pobuda zanimiva tudi ostalim, da jo pošljemo podžupanji ga. Kujundžič Lukaček in 
jo prosimo, da jo posreduje ostalim. Ko nam g. Drevenšek pošlje sklep odbora, 
bomo tega s pripisom oz. to prošnjo posredovali podžupanji ga. Kujundžič 
Lukaček. 

 

6. G. Drevenšek opozori na neurejenost okrog vodnega zajetja, ki se uporablja za 
zasneževanje smučarskih stez. Na ta problem je potrebno opozoriti stečajnega 
upravitelja ŠC Pohorje. 
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7. Ga. Cafnik prosi, da lastnikom privatnih hiš ob Borštnikovi ulici pred Mercatorjem, 
MČ pošlje vljudnostni dopis, po ureditvi svojih živih mej, ki segajo daleč od 
dejanskih mej njihovega lastništva. Ko nam ga. Cafnik priskrbi naslove lastnikov, 
se jim bo dopis tudi poslal. 

 

8. G. Muraus bo do naslednje seje pripravil gradivo o odvozu smeti v času praznikov.  
 
 

Ad/9 
Razno 

Ker pod točko razno ni bilo razprave, predsednik Sveta MČ zaključi sejo. 
 

 
 

Zapisala:   
Jasmina Strajnar  Rajko Kotnik 
referentka MČ   predsednik Sveta MČ Radvanje 

 
 
 
 
 
 


